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Protokół Nr XIX/16  

z obrad XIX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XIX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się  

27 października 2016 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 

w Suwałkach.   

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Grzegorz Mackiewicz. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał Komendanta Miejskiego 

Policji w Suwałkach - Pana podinsp. Jacka Tarnowskiego, Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach – Pana st. bryg. mgr inż. 

Bogdana Wierzchowskiego, w/z Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Suwałkach - Panią Katarzynę Łuniewską – Kopacz, Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Suwałkach – Panią Elżbietę Bednarko, 

Dowódcę 14 Suwalskiego Dywizjonu Artylerii Przeciwpancernej w Suwałkach 

– Pana ppłk Waldemara Siedleckiego, Komendanta Placówki Straży Granicznej 

w Rutce – Tartak – Pana mjr Michała Łangowskiego, w/z Naczelnika Urzędu 

Celnego w Suwałkach – Panią Annę  Panek, Wojskowego Komendanta 

Uzupełnień w Suwałkach – Pana ppłk. Jarosława Kowalewskiego gratulując 

objęcia tak ważnej funkcji z perspektywą dalszej współpracy, Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Suwałkach – Pana Tomasza Butkiewicza. 

Przewodniczący Rady powitał dyrektorów, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu suwalskiego: Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Suwałkach – Panią Teresę Dzienuć, Pana Stanisława Dziemiana – Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach, Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Suwałkach – Pana Marka Dziemiana, Dyrektora Zespołu 

Szkół im. gen. L.M. Paca w Dowspudzie – Pana Jana Kazimierza Orłowskiego, 

Dyrektora Domu Dziecka w Pawłówce – Pana Waldemara Jerzego Pstrzoch, 

Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Lipniaku oraz Kierownika 

Zakładu Aktywności Zawodowej SOWA  w Lipniaku – Panią Bożennę Jadwigę 

Chmielewską, Skarbnika Powiatu – Panią Ewę Kamińską,  Sekretarza Powiatu – 

Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego.  

Przewodniczący Rady powitał naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Suwałkach: Panią Jolantę Sawicką, Panią Celinę Puchalską, 

Panią Grażynę Żukowską, Pana Konrada Charmuszko, Pana Stanisława 

Żukowskiego, Pana Ryszarda Kalinowskiego, (Lista zaproszonych Gości – 

załącznik nr 1). 
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Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 15 radnych:  

 

1. Biłda Stefan 

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Burzyński Marian       

4. Chlebus Andrzej   

5. Dziatkowski Marek  

6. Gryszkiewicz Irena   

7. Kleszczewski Zbigniew    

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur    

10. Mackiewicz Grzegorz  

11. Mackiewicz Zbigniew   

12. Małachowski Sławomir  

13. Ołdakowski Szczepan  

14. Szwengier Stanisław   

15. Truchan Anna Danuta 

       

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

8. Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 
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9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych.  

10. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół im. gen. 

Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2015/2016”.  

11. Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2015/2016”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego – Zakładu Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego  

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2017 r.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu  

na 2016 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego  

na lata 2016 – 2025. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

 

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo                    

był wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

protokołu.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVIII Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach: 
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za przyjęciem protokołu głosowało   - 15 Radnych 

przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Protokół z obrad XVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                     

w dniach 22 września, 9 października i 18 października 2016 r. Państwo Radni 

otrzymali w dniu dzisiejszym. 

Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania. 

 Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało             - 15 Radnych 

przeciwko                  -  0  

wstrzymało się od głosu                -  0  

 

 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 3). 

 

Ad.5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań.  

 

Radny Stanisław Szwengier wystąpił do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Suwałkach z zapytaniem czy podcinanie drzew pod liniami to 

Zakład Energetyczny wykonywał od siebie, czy na zlecenie Zarządu Dróg, 

ponieważ gałęzie leżą na drodze i oni powinni sprzątnąć, przy drodze 

powiatowej Przebród – Wychodne.  

 

Innych interpelacji i zapytań nie wniesiono.  
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Ad.6. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Suwałkach Pan Marek Dziemian 

przekazał, że Zakład Energetyczny wykonuje te działania w ramach własnych 

obowiązków, nie jest to zlecane przez Zarząd Dróg Powiatowych jako 

utrzymanie linii. To Zakład Energetyczny ma obowiązek podcinania  

i utrzymania, dlatego też zwrócę się do Pana Dyrektora o uprzątnięcie tych 

gałęzi powstałych przy podcinaniu drzew. Podobny problem był  na terenie gm. 

Przerośl. Myśmy się zwrócili i gałęzie zostały uprzątnięte. Dlatego też tutaj  

w podobny sposób będziemy działać i myślę, że gałęzie zostaną uprzątnięte.  

 

Ad.7.  

Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do Naczelnika Urzędu Skarbowego w 

Suwałkach o przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Suwałkach Tomasz Butkiewicz 

przekazał: „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni Państwo, my jako 

Urząd jesteśmy upoważnieni na podstawie art. 25 c ust. 8 do dokonywania 

analiz oświadczeń majątkowych i na podstawie ust. 12 mamy przedstawić do 

Pana Przewodniczącego wyniki tych analiz. Analizy zostały przekazane już w 

dniu 29 lipca 2016 r. Urząd Skarbowy przeanalizował 38 sztuk oświadczeń 

majątkowych, złożonych na dzień 31 grudnia 2016 r. z tego trzy oświadczenia z 

Zarządu Starostwa, jedno oświadczenie Przewodniczącego, cztery oświadczenia 

Radnych Powiatu, jedno oświadczenie Sekretarza Powiatu, jedno oświadczenie 

Skarbnika Powiatu, siedem oświadczeń kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, jedenaście oświadczeń osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty. Cóż takiego wynika z tej analizy. Nie wystąpiły przypadki 

niezłożenia oświadczenia majątkowego. Wszystkie oświadczenia zostały 

złożone w terminie ustawowym. Nieprawidłowości jakie zostały stwierdzone to 

naprawdę niewielkie. Można tak powiedzieć, że jedynie w czterech 

oświadczeniach tak doszukując się czegoś odnaleziono tego typu 

nieprawidłowości jak wykazanie w części A.VI. zawyżonego dochodu z tytułu 

prowadzonej działalności gospodarczej, wykazaniu w części A.VIII, 

oświadczenia majątkowego kwoty uzyskanych dochodów w nieprawidłowej 

wysokości czyli zawyżenie. Były to tak niewielkie kwoty, że nie ma o czym 

mówić. I jeden czeski błąd tj. wpisanie innej daty środka transportu. Także w 

tym miejscu chciałbym Państwu podziękować, tym, którzy składali 

oświadczenia za jakość tych oświadczeń i osobie, która przyjmowała ze strony 

Starostwa, za to, że w ten sposób było to przyjmowane, że nie ma po prostu 

uwag. Dziękuję”. 
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 Przewodniczący Rady złożył podziękowania Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowego za przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

 

Ad.8.  

Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty Ołdakowskiego  

o przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.   

Starosta Szczepan Ołdakowski odczytał informację z dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych jakie zostały mu złożone (informacja  

z dn. 21.10.2016 r. - załącznik Nr 4). 

 Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

 

Ad.9.  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych.  

 

Przewodniczący Rady odczytał informację z dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych (pismo znak: BRP.0033.1.8.2016                        

z dn. 27 października 2016 r. - załącznik Nr 5). 

 Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady przekazał, iż szczegółowa analiza i stwierdzone 

nieprawidłowości dotyczące każdego oświadczenia majątkowego znajduje się  

w Biurze Rady Powiatu i każdy z Radnych może się z nimi zapoznać.  

Dodał, iż Podlaski Urząd Wojewódzki w Białymstoku w dniu 16.09.2016 

r. również przedstawił analizę oświadczeń majątkowych złożonych przez Pana 

Starostę oraz przeze mnie Wojewodzie Podlaskiemu, w której to nie wnosi uwag 

do złożonych oświadczeń. Analiza ta również znajduje się w Biurze Rady i 

można się z nią bliżej zapoznać.  

Przewodniczący Rady podziękował Panu Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowego w Suwałkach za przybycie.  

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Suwałkach opuścił obrady sesji. 

 

Ad.10.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół im. gen. 

Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2015/2016”.  

 

 Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Zespołu Szkół w Dowspudzie  

o kilka słów wprowadzenia do przedłożonego sprawozdania. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Dowspudzie Jan Kazimierz Orłowski 

przekazał: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, na ostatniej Komisji Rady 
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przedstawiałem szczegółowo, natomiast dzisiaj chciałbym tylko powiedzieć, że 

w ubiegłym roku takie główne zadania szkoły to było podnoszenie poziomu 

kształcenia, zwiększanie kompetencji zawodowych uczniów, mobilizowaniu do 

udziału i udziału w różnych konkursach, współzawodnictwie, promowanie 

szkoły. Jeżeli chodzi o podnoszenie poziomu kształcenia tutaj myślę, że udało 

się jeśli chodzi o wyniki egzaminu maturalnego, tak jak przedstawiałem 

liczbowo już na Komisji po prostu porównując szkoły z Sejn, Suwałk, 

Augustowa, Olecka, które prowadzą kształcenie w zawodach rolniczych, wyniki 

egzaminu maturalnego są podobne, a nawet może i troszeczkę u nas wyższe. 

Podobnie jeśli chodzi o wyniki egzaminów potwierdzających kwalifikacje 

zawodowe też są na dość dobrym poziomie. W niektórych kwalifikacjach nawet 

około 100 procent zdawalność. Chciałbym jeszcze jedną rzecz dopowiedzieć, to 

co mówiłem na Komisji, z tego się bardzo cieszę , w tym roku udało się tak 

bezkosztowo, wspólnie z Grupą Doradztwa Europejskiego napisać projekt i 

uzyskać środki na to, żeby uczniowie kształcący się w zawodzie technika 

rolnika, technika hotelarstwa, technika weterynarii odbyli staże w takich 

renomowanych firmach. Jeśli chodzi o hotele to były to hotele 3 – 4 

gwiazdkowe, w oddziałach taki inseminacyjnych, rzeźniach w stadninach koni. 

Tutaj każdy uczeń jeszcze uzyskał także za udział w tym stażu 1629,00 zł. 

Uczniowie są bardzo z tego zadowoleni. Braliśmy udział w wielu konkursach z 

dobrym efektem. Uczniowie otrzymali nagrody. Jeśli chodzi o promocje szkoły, 

to staramy się, jednakże jest tutaj duża konkurencja i może nie zawsze jakoś tak 

wychodzi jeśli chodzi o nabór, o ilość”. 

Przewodniczący Rady przekazał, że powyższe sprawozdanie Państwo 

Radni otrzymali wraz materiałami. Sprawozdanie to było szczegółowo 

omawiane na wyjazdowym posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej w dniu 25 

października 2016 r. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

przekazał: „właśnie przedwczoraj korzystaliśmy z gościnności Pana Dyrektora, 

odwiedziliśmy szkołę i tam właśnie jednym z punktów było „zapoznanie się ze 

sprawozdaniem  z działalności Zespołu Szkół. Komisja zapoznała się z tym 

sprawozdaniem i przyjęliśmy je bez uwag”.  

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania,  uwagi do przedmiotowego 

sprawozdania. Dodał, iż jest jedna taka uwaga, że po prostu stoimy pod takim 

dużym znakiem zapytania przyszłości. Trzeba się po prostu bardzo dokładnie 

zastanowić nad tym, w jaki kierunku ta szkoła ma się rozwijać. Czy szukać 

jakichś innych kierunków, tak jak widzimy na przestrzeni kilku ostatnich lat i to 

też słychać było w obradach Komisji, w której też brałem udział, że niektóre 

kierunki już się po prostu wyczerpują, jak weterynaria, czy hotelarstwo. Czy 

może pomyśleć nad inną formą funkcjonowania tego miejsca. Myślę, że jest to 

bardzo duże wyzwanie nie tylko przed Dyrektorem, ale również przed  Państwa 

jako Radnymi, aby wymyśleć sposób na to jak ta szkoła ma funkcjonować i to 
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jest droga do jakiegoś dyskutowania. Z tego co ja wiem, żadna firma nie zgłosiła 

się, aby opracować nam koncepcję. Nikt z zewnątrz nie ma też pomysłu na to 

miejsce, żeby spowodować rozwój szkoły.   

 Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do tego sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

  Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa,                  

że „Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół im. gen. Ludwika Michała Paca                        

w Dowspudzie za rok szkolny 2015/2016” zostało przyjęte (kserokopia pisma 

znak: ZS.0311-1/16  z dn. 23.09.2016 r. – załącznik Nr 6).   
 

Ad.11.  

Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2015/2016”. 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Pana Wicestarostę o kilka słów 

wprowadzenia do przedłożonej informacji.  

 Wicestarosta Witold Kowalewski przekazał, że powiat suwalski oprócz 

prowadzenia Zespołu Szkół w Dowspudzie ma inne zadania określone ustawą, 

które wynikają z realizacji zadań oświatowych powiatu. Na mocy porozumienia 

z Prezydentem Suwałk Powiat współfinansuje Poradnię Psychologiczno – 

Pedagogiczną w Suwałkach. W roku 2016 na mocy porozumienia Powiat 

Suwalski przekazał kwotę 547.258 zł i w ramach tego porozumienia 

realizowane są zadania wynikające z zakresu poradni psychologiczno – 

pedagogicznej. Tutaj Państwo Radni otrzymali szczegółowe sprawozdanie. 

Trzeba by stwierdzić, że w roku 2013 mieliśmy sporo kłopotów z poradnią i 

jeśli chodzi o relacje z Urzędem Miasta, teraz to jakoś dotarło się i funkcjonuje. 

Natomiast teraz może jeszcze taka ciekawostka, poprosiliśmy o prognozę 

zapotrzebowania budżetu na rok przyszły i tutaj Miasto nam już odpowiedziało, 

że ta kwota będzie niższa o 20.000 zł, zawsze była wyższa. 

Poza tym jeszcze powiat zajmował się kierowaniem dzieci i młodzieży 

nieletnich do młodzieżowych ośrodków wychowawczych. Tutaj powiat nie 

prowadzi takich ośrodków szkolno – wychowawczych dlatego też występujemy 

do Miasta Suwałki, Suwałki kierują do takich ośrodków jak Specjalny Ośrodek 

Szkolno – Wychowawczy w Suwałkach – było 24 skierowania, Specjalny 

Ośrodek Szkolno – Wychowawczy dla Dzieci Głuchych w Olecku – jedno 

skierowanie, Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy dla Słabowidzących 

w Warszawie – jedno skierowanie. Również Powiat dokonywał skierowań do 

Młodzieżowych Ośrodków Wychowawczych. Jest to młodzież, która kierowana 

była tam na podstawie wyroków Sądu. W roku 2015/2016 dokonano 10 takich 

skierowań. Również zadaniem Powiatu jest finansowanie Ośrodka 

Rehabilitacyjno -  Edukacyjno- Wychowawczego w Brodzie Nowym. Tutaj 

Powiat otrzymuje w ramach subwencji odpowiednią kwotę, która następnie jest 

przekazywana do tego ośrodka. Kwota niebagatelna również bo stanowi 
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669.019,18 zł. W kwietniu przeprowadzono kontrolę funkcjonowania tego 

ośrodka i nie stwierdzono nieprawidłowości. Było to zalecenie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, żeby takiej kontroli dokonywać, w listopadzie odbędzie się 

następna. Jeszcze jedno zadanie, które jest już ponad, to dobra wola Rady 

Powiatu to jest realizacja uchwały w sprawie stypendium. W roku 2015/2016 

przyznano tych stypendiów w I półroczu – 38, w II półroczu było ich 32. Tutaj 

jak wiemy 7 października część Radnych uczestniczyła w przyznaniu decyzji o 

przyznaniu stypendium, gdzie za obecność bardzo serdecznie dziękujemy w 

imieniu Zarządu, tych stypendiów przyznano aż 69, co dobrze świadczy o naszej 

młodzieży.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do tego sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że powyższa informacja była 

przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, na którym została 

szczegółowo omówiona. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zapoznała się                           

z przedłożoną informacją. Komisja nie wniosła uwag do tej informacji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag 

„Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Suwalskiego za rok 

szkolny 2015/2016” została przyjęta - załącznik Nr 7). 

 

Ad.12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego – Zakładu Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

  Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że w przygotowanym 

projekcie uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego – Zakładu Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku zgodnie z art. 219 ustawy o finansach 

publicznych ustala się stawkę dotacji przedmiotowej na rok 2016 dla Zakładu 

Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku w wysokości 208,33 zł miesięcznie 

do jednej zatrudnionej osoby niepełnosprawnej w w/w jednostce. Całkowita 

kwota dotacji wyniesie 10.000 zł i będzie ona przeznaczona na dogrzanie 

budynku kordegardy w Dowspudzie.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję 

Finansową w dniu 26 października 2016 r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 8). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 9). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego – Zakładu 

Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XIX/120/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 27 października  

2016 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego – Zakładu Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 10). 

 

Ad.13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego  

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2017 r.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Sekretarza Powiatu o kilka 

słów wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Sekretarz Powiatu Cezary Grzegorz Zwoliński przekazał, że ustawa  

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych obliguje Radę 

Powiatu do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego  

z obszaru wodnego. Maksymalne stawki są obwieszczane przez Ministra 
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Finansów w rozporządzeniu. Zarząd Powiatu proponuje przyjąć te maksymalne 

stawki.   

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu 25 października 2016 

r., Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję Finansową w dniu 26 

października 2016 r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 11). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 12). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 13). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego 

obiektu pływającego z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2017 r.: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XIX/121/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 27 października  

2016 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innego obiektu pływającego z obszarów wodnych Powiatu 

Suwalskiego w 2017 r. została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 14). 

 

Ad.14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                 

na 2016 rok. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że w przygotowanym 

projekcie uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2016 r. proponowane są następujące zmiany w planie dochodów  

i wydatków: zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 150.000 zł w związku 

z dotacją z Urzędu Gminy Suwałki na odnowę nawierzchni asfaltowej nr 1151B 

Suwałki - Sobolewo w miejscowości Sobolewo. Zmniejszenie dochodów  

i wydatków o kwotę 10.232 zł z tytułu zmniejszenia pomocy finansowej  

z Gminy Filipów, Gminy Jeleniewo i Gminy Szypliszki, jest to konsekwencja 

rozstrzygniętych przetargów na zadania inwestycyjne i dokładne oszacowanie 

środków niezbędnych na realizacje poszczególnych zadań, zwiększenie 

dochodów o kwotę 55.500 zł w związku z większymi wpływami  

za przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi, zmniejszenie dochodów  

o kwotę 33.461 zł w związku z mniejszymi niż planowano wpływami z tytułu 

czynszu i kosztów eksploatacji pomieszczeń w Budzisku, zwiększenie 

wydatków o kwotę 12.311 zł na dotację dla niepublicznej placówki oświatowej 

w Brodzie Nowym, zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 1.000 zł 

w związku z otrzymaną darowizną przez Dom Dziecka w Pawłówce, 

zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 880 zł w związku  

z otrzymaną darowizną  przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Lipniaku. 

Pozostałe zmiany w planie dochodów i wydatków polegają na korekcie tych 

planów celem dostosowania ich do faktycznych możliwości i potrzeb Powiatu. 

Wszystkie omawiane były szczegółowo na poszczególnych Komisjach. Po 

dokonanych zmianach budżet powiatu wzrośnie o kwotę 159.499 zł, deficyt 

pozostaje bez zmian.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu 25 października  

2016 r., Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję Finansową w dniu 

26 października 2016 r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 15). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 
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przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 16). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 17). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2016 rok: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XIX/122/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 27 października  

2016 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 18). 

 

Ad 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, ze przedmiotowy projekt uchwały jest 

konsekwencją zmian wprowadzonych w budżecie. Dodał, że projekt powyższej 

uchwały oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu 25 

października 2016 r., Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję 

Finansową w dniu 26 października 2016 r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 19). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 
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przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 20). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 21). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2016 – 2025:  

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XIX/123/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 27 października 

2016 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2016 – 2025 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 22). 

 

Ad.16  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków  

i oświadczeń. Dodał, że Państwo Radni otrzymali w materiałach na sesję:  

 najnowszą publikację Centralnego Biura Antykorupcyjnego pt. „Korupcja 

polityczna. Wskazówki dla przedstawicieli organów władzy wybieranych                        

w wyborach powszechnych”, którego celem jest przypomnienie 

przedstawicielom władzy sposobu postępowania zgodnego  

ze standardami etycznymi i przepisami prawa, a także zwrócenie 

szczególnej uwagi na wybrane zachowania prawnie zabronione 

(kserokopia pisma znak: NK-II.40.62.2016.AK z dn. 28.09.2016 r. – 

załącznik Nr 23), 

 

 pismo Związku Powiatów Województwa Podlaskiego przekazane  

do informacji Powiatom Członkowskim Związku Powiatów 

Województwa Podlaskiego a skierowane do Wojewody Podlaskiego  

o umożliwienie finansowania wkładów własnych powiatów stanowiących 

udział w projekcie „Udostępnianie zasobów publicznych rejestrów 
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geodezyjnych – modernizacja ewidencji gruntów  

i budynków” jako projektu do wyboru w trybie pozakonkursowym  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014 – 2020, z dotacji rządowej przekazywanej przez 

Podlaski Urząd Wojewódzki powiatom w dziale 710 rozdziale 71012  

z przeznaczeniem na zadania z zakresu geodezji i kartografii (email: 

biuro@e-zpwp.pl z dn. 19.09.2016 r. - załącznik Nr 24), 

 

 pismo Prezesa Fabryki Aktywności Młodych z siedzibą w Gorzowie 

Wielkopolskim skierowane do Rady Powiatu, zachęcające  

do uwzględnienia w Programie Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi zadania pn. :promocja i organizacja wolontariatu” a co  

za tym idzie zarezerwowania w przyszłorocznym budżecie środków  

na działania wolontariackie w powiecie suwalskim oraz                                  

do wprowadzenia kompleksowej polityki rozwoju lokalnego wolontariatu 

(pismo z dn. 9.09.2016 r. – załącznik Nr 25), 

 

 w dniu dzisiejszym wpłynęło zaproszenie na Wojewódzkie Obchody 

Narodowego Święta Niepodległości 11 listopada 2016 r. w Białymstoku 

(pismo znak: ZW.0230.9.2016 z dn. 26.10.2016 r. - załącznik Nr 26). 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że kolejna sesja planowana jest w dniu 

24 listopada br. Natomiast sesja grudniowa planowana jest na dzień 22 grudnia 

br.  

 

Ad.17.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XIX sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 14.40 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 
 

                                                                                PRZEWODNICZĄCY RADY  

                                                                                             /-/ Grzegorz Mackiewicz 
 
Protokołowała: 
/-/ Monika Szczerbowska 

mailto:biuro@e-zpwp.pl

